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ANONYMIZOVANÝ ZÁPIS 
z 1. zasedání RO Pustiměř, konaného dne 14. listopadu 2018  

v kanceláři Obecního úřadu v Pustiměři 
 
 
Schůze začala: 17:00 hodin  
Přítomni: Mgr. Vlastimil Smékal, Mgr. Lukáš Peška, Pavel Holub, Petra Provazníková, Pavel 
Smejkal 
Omluven:  -- 
Ověřovatel: Pavel Holub 
Zápis: Věra Pospíšilová 
 
 
Starosta přivítal přítomné členy rady obce na jejím 1. zasedání a konstatoval, že z pěti členů 
rady obce je přítomno 5, (prezenční listina – příloha zápisu č. 1) rada obce je tedy 
usnášeníschopná. 
    
  
Technický bod 
 
Určení ověřovatele, seznámení s programem 
 
Jako ověřovatele zápisu z jednání rady obce č. 1 navrhl starosta pana Pavla Holuba, který 
vyslovil s návrhem souhlas. 
 
Usnesení č. 1/18 R 1 
Rada obce Pustiměř   s ch v á l i l a   za ověřovatele 1. schůze pana Pavla Holuba 
 
                                                                                          H:  5  :  0  :  0 
 

Poté starosta seznámil přítomné s programem schůze. 
 
Usnesení č. 2/18 R 1  
Rada obce Pustiměř   s ch v á l i l a   následující  program 1.  jednání RO: 
 

1) Úvodní informace – kontrola plnění usnesení RO –  
2) Žádosti  
3) Stavební 
4) Majetkoprávní záležitosti  
5) Školství 
6) Personální  
7) Rozpočtové opatření č. 17/2018  
8) Informace a různé 

 
  H:   5  :  0  :  0 
 
 
Ad 1) Kontrola plnění usnesení 
 
Na úvod starosta řekl, že není nutné schvalovat jednací řád rady obce. Rada obce se schází dle 
potřeby, starosta doporučuje, aby se jednání rady konala přibližně 4x mezi zasedáními 
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zastupitelstva obce. Starosta stanovil další termín jednání rady obce na úterý 27. 11. 2018 
v 18:00 hod. s jedním bodem – projednání rozpočtu. Před zasedáním zastupitelstva obce by se 
jednání rady obce konalo 5. 12. 2018 v 17:00 hod. Co se týká zasílání materiálů, připravuje se 
úložiště, kde by členové rady tyto informace získávali. Některé věci se však mohou 
vyskytnout ještě v den jednání rady obce. 
Členové rady obce se dále dohodli, že na úřední desce obce bude zveřejňován soupis usnesení 
z jednání rady obce. 
 
Usnesení č. 3/18 R 1 
Rada obce Pustiměř   s ch v á l i l a   zveřejňovat na úřední desce soupis usnesení z jednání 
rady obce 

 

 H:   5  :  0  :  0 
 
 
Podle zákona o obcích, musí být rada obce usnášeníschopná. 
Dále starosta uvedl některé kompetence rady obce.   
K vyhrazeným pravomocím rady obce patří zejména zabezpečovat hospodaření obce podle 
schváleného rozpočtu a schvalovat rozpočtová opatření v rozsahu stanoveném zastupitelstvem 
obce. K tomu platí usnesení, že v rámci paragrafů může rada obce schvalovat rozpočtové 
opatření do 100 000,- Kč ve výdajové části, dotace a příjmy neomezeně. Poslední rozpočtové 
opatření v kalendářním roce provádí rada obce v neomezeném rozsahu z důvodu zarovnání 
rozpočtu. Rada obce doporučuje schválit k této věci usnesení zastupitelstvem obce. 
Starosta seznámil členy rady s dalšími pravomocemi rady obce dle zákona o obcích. 
 
 
Mgr. Peška provedl kontrolu plnění usnesení z předchozích dvou rad. 
Žádost Asociace Paprsek Vyškov o příspěvek bude dle usnesení č. 1104/18 R 91 předána 
k posouzení finančnímu výboru. 
Usnesením č. 1106/18 R 91 bylo uloženo zjistit, kdo platí úhradu za srážkové vody – bylo 
zjištěno, že má poplatek hradit majitel nemovitosti – bude blíže vysvětleno v dalším bodě.  
Zveřejnění propachtování vodovodu a kanalizace na 6. etapě bylo splněno, přišla již nabídka 
od VaK Vyškov a.s.  
Zaslání dokumentu na Krajský úřad bylo pravděpodobně splněno ještě bývalým panem 
starostou. Všechny záležitosti, které se týkají nové budovy školky, jsou splněny.  
Zveřejnění nabídky na pronájem prostor kadeřnictví bylo splněno. 
 
Z dlouhodobě nevyřešených usnesení zmínil Mgr. Peška usnesení o schválení zásad pro 
zadávání zakázek malého rozsahu, které mělo být revokováno radou obce. Tyto zásady jsou 
upravené zákonem, směrnice je pouze blíže specifikuje. Členové rady doporučují směrnici 
prostudovat a rozhodnout o ni na některém z dalších jednání rady. Pan Holub přislíbil, že ji 
rozešle členům rady obce. 
Další usnesení ZO, které je v plnění, se týká poptávkového řízení na vybavení kuchyňky 
v Sokolovně. Pan Holub zjistí a podá informace o původním projektu pana Dušana Baráta. 
Studie na budování chodníků a osvětlení na místním hřbitově byla zpracována. Její realizace 
je na rozhodnutí zastupitelstva obce. 
Usnesení č. 312/18 Z 24 a usnesení č. 313/2018 Z 24 o schválení zveřejnění prodeje obecních 
pozemků na žádost paní Bečkové a Ing. Jandla zůstává v plnění. Rada obce doporučuje tento 
bod znovu projednat zastupitelstvem obce. 
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Usnesení č. 4/18 R 1 
Rada obce Pustiměř   b e r e    n a    v ě d o m í    zprávu o kontrole plnění usnesení 
z jednání rady obce a zastupitelstva obce 

 

 H:   5  :  0  :  0 
 
 
Ad 2) Žádosti 
 
Bývalý nájemce restaurace Adélka, pan Antonín Grmela, XXX, platil v období 2008 – 2016 
poplatek za srážkové vody z restaurace Adélka. Dle zákona má tento poplatek hradit vlastník 
nemovitosti, pokud není v nájemní smlouvě uvedeno jinak. Pan Grmela požaduje jeho vrácení 
zpět, jedná se o částku 85 794,- Kč. Šlo o pochybení obce, která poplatek vybírala 
neoprávněně, je však třeba zjistit, za jak dlouhou dobu může být tento poplatek vrácen. 
Starosta doporučuje projednat tento bod na zasedání ZO. Navrhuje z morálního hlediska tento 
poplatek vrátit, avšak v rámci zákona.  
 
Usnesení č. 5/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    u k l á d á   starostovi obce zjistit, zda je možné zpětně vrátit nájemci 
částku za srážkové vody z restaurace Adélka a    d o p o r u č u j e    projednat tuto záležitost 
na nejbližším zasedání ZO      
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Pan Grmela, XXX, požaduje také vrátit částku za elektřinu, na základě faktury z 12. 8. 2018, 
jde o vyrovnání rozdílu ve výši 2 275,- Kč. Za plyn činí přeplatek 1 730,- Kč. Naopak za 
vodné a stočné má zaplatit pan XXX obci částku 11 886,- Kč. 
 
Usnesení č. 6/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    u k l á d á   místostarostovi obce ve spolupráci s ekonomkou obce 
záležitost vyúčtování poplatků za elektřinu, plyn a vodné a stočné v restauraci Adélka 
účetně vyřešit      
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Český svaz včelařů Vyškov se sídlem v Radslavicích žádá o finanční dar na provoz 
organizace na příští rok. Tento příspěvek dostávali od naší obce opakovaně. Starosta 
doporučuje přispět stejně jako v minulém roce, to je 4 000,- Kč. 
 
Usnesení č. 7/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    

a) s ch v a l u j e     poskytnutí finančního daru ČSV ZO Vyškov na provoz organizace 
v roce 2019 ve výši 4 000,- Kč 

b) u k l á d á    starostovi obce uzavřít darovací smlouvu dle bodu a) 
 

H:  5  :  0  :  0 
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Pan Jiří Přibyl žádá za MS Tesák Pustiměř - Drysice o pronájem Sokolovny v sobotu 12. 1. 
2019 z důvodu konání Mysliveckého plesu. 
 
Usnesení č. 8/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    s ch v a l u j e    pronájem Sokolovny MS Tesák Pustiměř – Drysice 
dne 12. 1. 2019 z důvodu konání Mysliveckého plesu  

 
H:  5  :  0  :  0 

 
 
Pan XXX, XXX, si podal žádost o pronájem Sokolovny dne 15. 6. 2019 a 24. 8. 2019 
z důvodu konání rodinné oslavy. 
 
Usnesení č. 9/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    s ch v a l u j e    pronájem Sokolovny panu XXX, XXX,  dne 15. 6. 
2019 a 24. 8. 2019 z důvodu konání rodinné oslavy 

 
H:  5  :  0  :  0 

 
 
Rada obce č. 91 schválila Svazu chovatelů Pustiměř dar ve výši 3 000,- Kč na výstavu 
králíků, částku si chtějí vyzvednout hotově, musí tedy s nimi být uzavřena darovací smlouva. 
 
Usnesení č. 10/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    u k l á d á   starostovi obce vypracovat návrh darovací smlouvy podle 
usnesení rady obce č. 1108/18 R91 a tuto smlouvu uzavřít 

 
H:  5  :  0  :  0 

 
 
Pan Lukáš Krejsa, učitel ZUŠ Ivanovice na Hané, žádá o pronájem Sokolovny dne 12. 12. 
2018 za čelem konání Vánočního žákovského koncertu. 
 
Usnesení č. 11/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    s ch v a l u j e    pronájem Sokolovny ZUŠ Ivanovice na Hané dne 
12. 12. 2018 z důvodu konání Vánočního koncertu 

 
H:  5  :  0  :  0 

 
 
Paní XXX, XXX žádá o pronájem vestibulu Sokolovny dne 18. 1. 2019 z důvodu konání 
oslavy narozenin. 
 
Usnesení č. 12/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    s ch v a l u j e    pronájem vestibulu Sokolovny paní XXX, XXX, dne 
18. 1. 2019 z důvodu konání oslavy narozenin 

 
H:  5  :  0  :  0 
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Žádost rodičů a MŠ Pustiměř o příspěvek 6 000,- Kč na Mikulášskou nadílku pro děti MŠ a 1. 
třídy ZŠ Pustiměř. 
 
Usnesení č. 13/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    s ch v a l u j e    příspěvek 6 000,- Kč na Mikulášskou nadílku pro 
děti MŠ a 1. třídy ZŠ Pustiměř 

 
H:  5  :  0  :  0 

  
 
Ad 3) Stavební 
 
Žádost o příspěvek na opravu fasády rodinného domu zaslal pan XXX, XXX. 
 
Usnesení č. 14/18 R 1 
Rada obce Pustiměř  s ch v a l u j e  příspěvek ve výši 1 500,- Kč na opravu fasády 
rodinného domu pana XXX, XXX. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Manželé XXX žádají o povolení napojení rodinného domu na dešťovou kanalizaci, parc. č. 
1828/67 
 
Usnesení č. 15/18 R 1 
Rada obce Pustiměř 

a) n e m á     n á m i t e k  k napojení rodinného domu manželů XXX, parc. č. 1828/67 
na dešťovou kanalizaci 

b) s ch v a l u j e    uložení kanalizačního potrubí v pozemku obce 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Bývalý starosta Mgr. Nevřala zastavil stavební řízení na parkování před prodejnou pana 
Rašnera v Pust. Prusích z důvodu střetu projektu na parkoviště s projektem na chodníky. Je 
třeba projekt na parkování před prodejnou opravit a podat novou žádost o stavební povolení. 
 
Usnesení č. 16/18 R 1 
Rada obce Pustiměř   b e r e   n a   v ě d o m í     informaci o akci „chodník a zastávky 
veřejné dopravy v Pustiměřských Prusích“ 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 

Starosta předložil další projekt, který řeší parkování u pošty. 
 
Usnesení č. 17/18 R 1 
Rada obce Pustiměř   b e r e    n a    v ě d o m í    informaci o „akci parkování u pošty 
v Pustiměři“ 
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H:  5  :  0  :  0 

 
 
Stavebníci XXX a XXX žádají o vyjádření k projektové dokumentaci na novostavbu 
rodinného domu v 6. etapě.  
 
Usnesení č. 18/18 R 1 
Rada obce Pustiměř  n e m á   n á m i t e k   k projektové dokumentaci na akci „novostavba 
rodinného domu parc. 1804/1“   
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Rada obce projednala rekonstrukci elektroinstalace na budově hasičské zbrojnice, na kterou 
bylo provedeno poptávkové řízení, byly osloveny 4 firmy. Nejnižší cenu nabízí společnost 
Elektrocentrum, spol. s.r.o. Vyškov za částku 374 258,- Kč. 
 
Usnesení č. 19/18 R 1 
Rada obce Pustiměř  u k l á d á  místostarostovi zjistit stav elektroinstalace na hasičské 
zbrojnici ve spolupráci s revizním technikem v souvislosti s navrhovanou rekonstrukcí 
elektroinstalace 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Zastupitelstvo obce uložilo na 25. zasedání zpracování změny ÚP č. 1, o kterou bylo dle 
usnesení požádáno radou obce. Žádost však byla odborem územního rozvoje Vyškov vrácena 
z důvodu doplnění žádosti. Jedná se o obsahové a procedurální nedostatky. Je třeba opakovat 
celý proces schvalování – opět schválit změnu č. 1 ÚP zastupitelstvem obce a podání žádosti 
o změnu radou obce.  
 
Usnesení č. 20/18 R 1 
Rada obce Pustiměř   b e r e   n a   v ě d o m í   informaci, že změnu ÚP č. 1 bude třeba  
znovu projednána na jednání ZO z důvodu doplnění obsahu žádosti na základě požadavku 
MěÚ Vyškov 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Ad 4) Majetkoprávní 
 
Rada obce na jednání RO č. 91 schválila adresný záměr propachtování vodovodu a kanalizace 
pro společnost VaK Vyškov a.s. na 6. etapě. Přišla jediná nabídka od firmy VaK Vyškov a.s. 
Roční pachtovné činí 100,- Kč ročně. 
 
Usnesení č. 21/18 R 1 
Rada obce Pustiměř   s ch v a l u j e   pachtovní smlouvu na zajištění provozu a pachtu 
vodohospodářského zařízení č. SPP/011/2018 – rozšíření vodovodního řadu pro veřejnou 
potřebu v 6. etapě s VaK Vyškov a.s. 



 7 

 
H:  5  :  0  :  0 

 
 
Usnesení č. 22/18 R 1 
Rada obce Pustiměř   s ch v a l u j e   pachtovní smlouvu na zajištění provozu a pachtu 
vodohospodářského zařízení č. SPP/012/2018 – kanalizace splašková včetně příslušenství 
v 6. etapě s Vak Vyškov a.s. 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Pan XXX žádá o pronájem části obecního pozemku parc. č. 550 ostatní plocha o velikosti cca 
13 m2 za rodinným domem Pustiměřské Prusy č.p. 164. K jakému účelu nájem požaduje, 
neuvádí. 
 
Usnesení č. 23/18 R 1 
Rada obce Pustiměř     n e s ch v a l u j e   pronájem části obecního pozemku parc. č. 550 
ostatní plocha v k.ú. Pustiměř 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Rada obce na svém 91. zasedání schválila záměr pronájmu nebytových prostor – kadeřnictví 
v budově obecního úřadu. Záměr byl vyvěšen, přišla 1 nabídka. 
Starosta otevřel obálku s nabídkou, kterou zaslala paní Marta Štroblíková, XXX. Nabízí 
částku 600,- Kč za m2 ročně. 
 
Usnesení č. 24/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    

a) s ch v a l u j e   pronájem části nebytových prostor v budově č.p. 79 o velikosti 28,5 
m2  Martě Štroblíkové, bytem XXX, max. na dobu 5 let za nájemné ve výši 600,- 
Kč/m2/rok. Termín začátku pronájmu bude upřesněn po dohodě s nájemcem 

b) ukládá starostovi obce Pustiměř vypracovat návrh smlouvy podle bodu a) a tuto 
smlouvu uzavřít 

 
H:  5  :  0  :  0 

 
 
Starosta podal informace k revitalizaci rybníka pod družstvem. Firma, která vyřizuje dotaci, 
požaduje doplnění stavebního povolení s vyjádřením vodoprávního úřadu a řešením 
majetkových vztahů na dotčených pozemcích.  
 
Usnesení č. 25/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    b e r e  n a   v ě d o m í    informaci o stavu podání žádosti o dotaci na 
revitalizace rybníka pod družstvem a   p o v ě ř u j e   pana Pavla Holuba dalším jednáním 
v této záležitosti 
 

H:  5  :  0  :  0 
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Ministerstvo obrany ČR oznámilo, že prodává pozemky o velikosti 700 m2 za cenu 131 520,- 
Kč v části obce „buchtál“. Jedná se pozemky parc. č. 1812/1 – 13. Prohlídka se koná 26. 11. 
2018 na místě, jedná se většinou o pozemky a předzahrádky před rodinnými domy a veřejná 
prostranství. Přihlášky žádostí o koupi musí být doručeny do 4. 12 2018. 
Mgr. Peška doporučuje prověřit, zda by pozemky nešlo získat např. bezúplatným převodem. I 
v opačném případě by doporučoval pozemky odkoupit. Jedná se o veřejné prostranství a 
požadovaná částka není příliš vysoká. 
 
Usnesení č. 26/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    d o p o r u č u j e   projednat záležitost odprodeje pozemků v části 
obce „buchtál“ na pracovním zasedání ZO dne 17. 11. 2018 v rámci prohlídky budovy staré 
školky a sousedního pozemku 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Ad 5) Školství 
 
Rada obce projednala Výroční zprávu ZŠ a MŠ Pustiměř za rok 2017/2018. 
 
Usnesení č. 27/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    b e r e   n a   v ě d o m í    Výroční zprávu ZŠ a MŠ Pustiměř za 
školní rok 2017/2018 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Starosta informoval, že nová budova mateřské školy by měla být v nejbližší době v provozu. 
Zahájení činnosti je naplánováno od 3. 12. 2018. Ředitel školy prosí obec o součinnost a 
pomoc pracovníků čety. Ve dny stěhování bude omezen provoz v mateřské škole. Dne 29. 11. 
2018 bude provoz pouze v budově mateřské školy č.p. 85 pro rodiče v nouzi, 30. 11. 2018 
bude provoz přerušen v celé mateřské škole a školní jídelně. Vyučování ZŠ se zkrátí do 11:30 
hod. Slavnostní otevření by mělo být v neděli 9. 12. 2018 ve 14:00 hod. 
 
Usnesení č. 28/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    b e r e   n a   v ě d o m í    informaci ředitele ZŠ a MŠ Pustiměř o 
zahájení činnosti nové přístavby mateřské školy 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Starostu navštívil ředitel ZUŠ Ivanovice na Hané pan Kamil Sedlák s tím, že prostory, které 
škola užívá v budově Pustiměř 75, nejsou v dobrém stavu. Na tuto skutečnost upozorňoval již 
v roce 2014. Při kontrole pracovníků hygieny dne 9. 11. 2018 byly zjištěny závady v budově 
Pustiměř 75 – špatný stav střechy, nedostačující osvětlení, nízké stropy, oprýskaná omítka. 
ZUŠ v Pustiměři navštěvuje 154 žáků, 7 zájemců čeká na zařazení. Jako provizorní řešení se 
nabízí využití budovy MŠ 166, která bude po vystěhování volná. I tuto záležitost je třeba řešit 
na pracovním zasedání ZO. 
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Usnesení č. 29/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    d o p o r u č u j e   projednat špatný stav budovy Pustiměř č.p. 75, 
které využívá ZUŠ Ivanovice, na pracovním zasedání ZO dne 17. 11. 2018 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Ad 6) Personální 
 
Starosta připomněl, že k 30. 11. 2018 odchází do důchodu pan Vladimír Konečný. Je třeba 
doplnit pracovní četu novým pracovníkem. Ze zájemců se nejvhodnější jeví pan Vítězslav 
Peška, XXX.  
Dále je třeba dořešit otvírání tělocvičny a Sokolovny na cvičení i velké akce. 
Starosta také informoval, že od 1. 11. 2018 byl přijat jako správce HZ pan František Kotala. 
Nová účetní paní Ing. Komárková potřebuje ještě konzultační pomoc paní Indrychové. Proto 
bude s paní Indrychovou uzavřena dohoda o provedení práce na cca 2 hod. denně. 
 

  
 
Ad 7) Rozpočtové opatření č. 17/2018 
 
V příjmech došlo k navýšení daňových příjmů o 1 527 000,- Kč. Ve výdajích je navýšena 
částka na projekční činnost na parkoviště u pošty o 60 000,- Kč, přesun prostředků na novou 
bránu do základní školy 79 000,- Kč, navýšení na svoz odpadů o 200 000,- Kč, mzda správce 
HZ 14 400,- Kč, zpracování dat 15 000,- Kč, školení starosta a místostarosta 4 000,- Kč, 
navýšení odměn zastupitelům o 100 000,- Kč. Nespecifikované výdaje byly navýšeny o 
1 073 800,- Kč a činí 2 174 700,- Kč. 
 
Usnesení č. 30/18 R 1 
Rada obce Pustiměř    s ch v á l i l a    rozpočtové opatření č. 17/2018 
 

H:  5  :  0  :  0 
 
 
Ad 8) Informace a různé  
  
V rozpočtu není zařazena částka na odstupné bývalého starosty a místostarosty, proto bude 
schválena v rozpočtovém opatření na zasedání ZO. 
 
Rada obce se zabývala otázkou navýšení poplatků za komunální odpad, z důvodu zdražení 
částky za svoz odpadů firmou Respono a.s. Vyškov. Obec na svoz a likvidaci odpadů doplácí 
cca 1,2 mil. Kč. 
 
Starosta informoval, že podal žádost v dotačním programu na bezplatné obecní Wi-Fi v rámci 
projektu EU „WiFi4EU“. 
 
Je povinností obce vypracovat Plán rozvoje sportu. Starosta doporučuje k tomu zřídit komisi, 
ve které by pracovali zástupci sportovních spolků. 
 
Příprava investičních akcí k zařazení do rozpočtu.  



 10 

 
Chystá se protokol o předání obecního úřadu. 
 
Na 1. jednání ZO bude projednáno a schváleno programové prohlášení. 
 
Finanční výbor se bude konat 3. 12. 2018, kontrolní výbor 10. 12. 2018. 
 
Rada obce jednala o zřízení kulturní komise. Zájem pracovat v ní mají zástupci z řad FK 
Pustiměř, SDH Pustiměř, MC, školy a mladší generace. Starosta vypracoval náplň jejich 
činnosti, která bude po odsouhlasení členy komise schválena. 
 
Otázka zřízení stavební komise zůstává otevřená. Vhodnější by byla spíše poradenská činnost. 
 
Starosta doporučuje navázat spolupráci s vybraným advokátem k právním konzultacím. 
 
JUDr. Haneček oznámil, že ukončí činnost v přestupkové komisi k 31. 12. 2018. Navrhl obci, 
že by přestupkovou komisi mohla vést advokátka z Ivanovic na Hané, za mzdu 4 000,- Kč 
hrubého za měsíc. 
 
Zastupitelka Mgr. Klára Gottwaldová, MBA předložila návrh nových webových stránek obce. 
Navrhuje také zřídit facebook s přístupy pro zastupitele, kteří na něm mají profil. Cenová 
nabídka na vytvoření a zprovoznění je 19 000,- Kč. Uvedla i návrhy usnesení, která by měla 
být schválena zastupitelstvem obce. Starosta se rekonstrukcí webových stránek také zabýval, 
prověřoval různé možnosti. Změnu by mohl provést i stávající správce domény obce, 
společnost Antee.   
 
Zastupitel Mgr. Roman Trávníček dává návrh na zřízení oddílu na webových stránkách obce, 
kde budou zveřejněny veškeré zápisy, usnesení a rozhodnutí ze zasedání zastupitelstva obce, 
rady obce a výborů a další podstatné dokumenty, které se týkají výkonu v samostatné 
působnosti obce Pustiměř. Je třeba rozhodnout, které materiály bude obec zveřejňovat. 
 
Starosta podal informaci o vytýčení obecních pozemků. Předchozí starosta, Mgr. Nevřala, 
požádal státní pozemkový úřad o vytýčení staré obecní cesty. Pozemky byly v pachtu Zepus 
Pustiměř, v současné pachtovní smlouvě již zařazeny nejsou. Výběrové řízení na vytýčení 
vyhrál Ing. Karbáč, zakázka činí 256 520,- Kč a netýká se pouze naší obce. Zemědělci mají na 
těchto pozemcích již zaseto, chtěli by proto vyměření odložit až po sklizni. Starosta řešil tuto 
záležitost s ředitelem státního pozemkového úřadu a dalšími institucemi. Zítra se k tomu bude 
konat jednání, kde se by se měla tato záležitost vyřešit. Pokud by vyměření chtěla obec 
zastavit, musela by zřejmě platit náklady, které již vznikly. 
  
 
Starosta ukončil jednání rady obce v 23:00 hodin. 
 
 
Přílohy zápisu: 
 

1. Prezenční listina 

2. Pachtovní smlouva na zajištění provozu a pachtu vodohospodářského zařízení č. 

SPP/011/2018 

3. Pachtovní smlouvu na zajištění provozu a pachtu vodohospodářského zařízení č. 

SPP/012/2018 
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4. Rozpočtové opatření č. 17/2018 

  

 
 
 
 
Zapisovatelka: Věra Pospíšilová 
 
 
Zápis vyhotoven dne: 20. 11. 2018 
 
 
 
 
 
 
Ověřovatel:…………………….. 
 
 
 
 
 
 
 

………………………………. 
 Mgr. Vlastimil Smékal 

starosta obce 
 

Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 
27. 4. 2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném 
pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


